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Formand’s beretning 2017 VAFFF 
 
25 Apr. 2017 afholdtes der stiftende GF i VAFFF. Ikke fordi VAFFF var ny, men mere fordi VAFFF 
gennem årerne havde fungeret som en ”kaffe/kage-kasse”, hvor der én gang om året blev samlet 
penge ind til vejvedligehold og snerydning.  
Bestyrelsen mente at der skulle lidt mere format på foreningen, og styr på tingene.  
Vedtægter blev skrevet … og godkendt på GF 2017.  
På GF 2017 blev kommende vejarbejder diskuteret.  
1: Udvidelse af ”slugten” på Fyrreslugten 
Med accept fra implicerede lodsejere blev dette udført. 
2: Dustex antistøv-behandling af vejene. 
Dette blev udført på udvalgte vejstrækninger. Virkningen var OK, men desværre 
varede det for kort tid. Muligvis pga. kraftige regnskyl kort tid efter behandlingen.  
3: Kantklipning. Ny maskine blev sat på jobbet. Resultatet var bedre end tidligere år. 
4: Ændringen af vejgeometri på udsatte steder, som forsøg på at omdirigere regnvand. Dette var 
været muligt nogle steder – andre steder ikke. 
 
Som et løbende problem gennem årerne var spørgsmålet om lodsejernes betalinger – og specielt 
om hvorledes samtlige lodsejere kunne komme på betalingslisten.  
Der havde været kontakt med Syddjurs Kommune (SDK), som mod et adm. vederlag på 9 % kunne 
overtage selve vedligeholdet af vejene. Betaling ville således blive opkrævet fra samtlige lodsejere 
over ejendomsskatten. Selve vedligeholdet bliver således dyrere; men alle er med  - tvunget. 
Dog vil SDK IKKE ta´sig af snerydning, saltning og grusning. Dette skal således fortsat håndteres af 
VAFFF. Vi vil således stadig stå med problemet med betaling – eller mangel på samme – fra de 
lodsejere som i forvejen ikke ønsker at betale. Administrativt vil VAFFF stå med den samme 
opgave, dog uden samme selvbestemmelsesret over vejvedligeholdet. Så i hvilket omfang vil det 
blive prioriteret af SDK.  
Meningen var at VAFFF skulle forsætte forhandlingerne med SDK. Denne opgave blev lagt på 
formandens skuldre. Han har dog IKKE gjort yderligere ved sagen !!!! 
Dels pga. tidsmangel, og dels pga. manglende enighed i løsning af problemet.  
 
Formanden stiller hermed sit hverv til valg på GF 2018.  
Efter at være den oprindelige initiativtager til VAFFF i sommeren 2004, er det vist også på tide at 
overlade hvervet til nye kræfter. Sidste år overtog Inge Juul Højslet kasserer jobbet. Jannie Kruuse 
fortsatte som web-master og blæksprutte.  
Med disse to ihærdige, venlige og morsomme bestyrelsesmedlemmer, bør det ikke være det store 
problem af finde en ny formand.  
 
Med tak for tilliden i 14 år i VAFFF, overlader jeg hermed ordet til ordstyreren. 
 
Esben H. Sørensen 
Floravej 10 


